
Jak se z malých věcí stávají velké  
  
Víte, která pāramī (kvalita mysli) je první, nejdůležitější, základem ostatních? Štědrost. 
Rozhodla jsem se před nedávnem, že začnu dávat lidem dárky. Každý den aspoň 
jeden. Jenže můj první příjemce nebyl člověk, ale pes. Nesla jsem kostičky 
na žvýkání pro svého basseta domů v tašce a ten cizí pes prostě přiběhl a s nosem 
nahoru si přede mě sedl. Cítil je. A čekal. A hleděl. Tak dobře,..štědrost... tady jednu 
máš chlupáčku. Vesele zatřepal ocasem. Jeho panička koktavě odpověděla: "dě-dě-dě-
děkuji!" a víte, jak moc mi bylo potom dobře- svět se na moment rozsvítil, i když jen pro 
mě, pejska a jeho paničku...  
 
Hlavní podnět pro tento rok bude více dávat a dělat sebe a druhé šťastnými.  
 
I.M. 
 


